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PROTOKÓŁ NR 8 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej 
Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 16.12.2020 r. 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
Ewa Romik, Beata Biała-Grzędzicka, Andrzej Chmielewski, Remigiusz Kwieciński, Monika Ficek, 
Weronika Chmielowiec, Dariusz Grudniewski, Małgorzata Osowska, Danuta Czerwińska. 
 
Plan posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenia quorum. 
2. Wydanie opinie do trzech projektów uchwał w sprawie powierzenie w 2021 roku wykonania zadań 
publicznych z zakresu pomocy społecznej Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański, Gminie Suchy Dąb oraz 
Gminie Pszczółki. 
3. Wydanie opinii w sprawie nagród wręczonych na wysokie osiągnięcia sportowe. 
4. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie warunków i trybu finansowania zadań z zakresu 
rozwoju sportu na terenie Gminy Pruszcz Gdański. 
5. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Pruszcz 
Gdański na rok 202. 
6. Informacja o półkoloniach na czas ferii zimowych. 
7. Wolne wnioski.  
8. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Ad. 1.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej powitała P. Wójt 
Magdalenę Kołodziejczak, Zastępcę Wójta Pana Daniela Kulkowskiego, Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej Panią Ewę Drzazgę oraz Kierownika Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Panią 
Justynę Kiedyk.  
Przewodnicząca stwierdziła quorum, przy nieobecnym jednym członku Komisji.  
 
Ad. 2. 
Głos zabrała Pani Ewa Drzazga, która przedstawiła trzy projekty uchwał:  
 

1. Projekt uchwały w sprawie powierzenie w 2021 roku wykonania zadań publicznych z zakresu 
pomocy społecznej Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański 
- w wyniku głosowania – 9 głosów za, 
 

2. Projekt uchwały w sprawie powierzenie w 2021 roku wykonania zadań publicznych z zakresu 
pomocy społecznej Gminie Suchy Dąb 
- w wyniku głosowania – 9 głosów za, 
 

3. Projekt uchwały w sprawie powierzenie w 2021 roku wykonania zadań publicznych z zakresu 
pomocy społecznej Gminie Pszczółki. 
- w wyniku głosowania – 9 głosów za. 
 

Ad. 3.  
Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie nad wydaniem opinii w sprawie nagród 
wręczonych na wysokie osiągnięcia sportowe. Przy wszystkich kandydatach do nagrody komisja 



wydała pozytywną opinię (przy kandydatce Sarze Chmielowiec, radna Weronika Chmielowiec 
wstrzymała się od głosu).  
 
Ad.4.  
Pani Justyna Kiedyk – Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych przedstawiła treść projektu 
uchwały w sprawie warunków i trybu finansowania zadań z zakresu rozwoju sportu na terenie Gminy 
Pruszcz Gdański. Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak uzupełniła treść projektu uchwały, 
odpowiadając na dwa pytania radnego Andrzeja Chmielewskiego: „Jakie są plany działalności GTS-u 
w 2021 roku i w następnych latach?” oraz „Jakie przewidywalne kwoty będzie trzeba zabezpieczyć?” 
 
Pani Wójt odpowiedziała, że jest 7 sekcji – co potwierdził radny Dariusz Grudniewski. GTS Planuje 
uzyskać dofinansowania do swoich, licznych działań, np.: sekcja senioralna będzie gminę kosztowała 
ok 5 000 zł. Część pokryje gmina, a pozostałą kwotę pokryją kluby sportowe. Pani Wójt podkreśliła, że 
gro kosztów związanych jest z przygotowaniem obiektów, weryfikacją boisk, zatrudnieniem sędziów i 
prowadzeniem dokumentacji, bo nasze sekcje osiągnęły wyniki na poziomie A klasy, czyli ligi 
okręgowej.  
 
Po dyskusji, komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały (9 głosów za) 
 
Ad. 5.  
Ze względu na nieobecność na posiedzeniu Pana Łukasza Butkusa – pełnomocnika ds. realizacji 
gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, Przewodnicząca Komisji 
zaproponowała przenieść dyskusję oraz głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Pruszcz Gdański na rok 2021. Ustalono termin posiedzenia w tej sprawie na 18 
grudnia 2020 r. godz. 9:00.  
 
Ad. 6.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła propozycję półkolonii organizowanych przez gminę 
w czasie ferii zimowych. Ta forma wypoczynku wymaga zgłoszenia do Kuratorium Oświaty. W 
związku z tym, dyrektorzy szkół zdobywają informacje, kto z rodziców byłby zainteresowany tą formą 
wypoczynku. Grupy mogą liczyć maksymalnie 12 dzieci. W każdej szkole będzie zatrudniony 
kierownik wychowawczy. Opieka wychowawcza będzie nieodpłatna, natomiast 10 zł dziennie będzie 
pobierane na materiały papiernicze. Zajęcia, które będą realizowane to: sport, muzyka, taniec i 
plastyka. Pani Wójt przekazała też informacje z MEM, że planowany jest powrót klas 1-3 i 8 szkół 
podstawowych do szkół. Rozważane jest też nauczanie hybrydowe.  
 
Ad. 7.  
Ostatnim elementem posiedzenia była dyskusja, w której wzięli udział: P. Wójt, Radny Remigiusz 
Kwieciński oraz P. Justyna Kiedyk na temat destrukcyjnego wpływu ekranów laptopów na zdrowie 
dzieci spędzających wiele godzin przed komputerem.  
 
Ad. 8.  
Po wyczerpaniu wszystkich tematów i pytań, Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.  
 
 
 
 

Protokołowała: 
Beata Biała-Grzędzicka 

 



Podpisy członków Komisji:  

 

1. Ewa Romik  

2. Andrzej Chmielewski 

3. Remigiusz Kwieciński  

4. Beata Biała – Grzędzicka  

5. Weronika Chmielowiec 

6. Małgorzata Osowska 

7. Danuta Czerwińska  

8. Karolina Wołosowska – nieobecna 

9. Dariusz Grudniewski 

10.  Monika Ficek 

 

 

 


